
REFERAT FAU-MØTE SANDVED SKOLE
DATO: 02.10.17
TID: 18.00-20.00
TIL STEDE:

1A X 2A X 3A 4A X 5A X 6A X 7A X
1B 2B X 3B X 4B 5B 6B X 7B X
1C X 2C X 3C 4C X 5C X 6C 7C X
1D 2D 3D 4D X 5D X 7D

Fra skole: Siri Selvikvåg Wernø, Egil Magne Fedøy
Referent: Yana Rozhko

SAK

1. VELKOMMEN
FAU-LEDER Hege Wee 
presenter ledelse, sekretær, 
kasserer og seg selv.

2. INFOR FRA SKOLEN

Ny opplegg for 
foreldremøter. 
Foreldremøter er holdt 
trinnvis. Dette for å 
presentere alle ansatte på 
trinn og på skole (ledelse, 
lærere på trinn, miljøterapeut 
og miljøarbeidere).

Tilbakemelding om 
foreldremøter: 6.trinn 
hadde stasjoner, 7.trinn 
hadde opplegg fra engelsk 
lærer, plan for i år og hva 
forventes av elever når de 
skal begynne på Skeiene 
ungdomsskole.

VIKTIG TEMA: 
SOSIALE MEDIA. Det ble 
et foreldremøte med fokus 
på sosiale media i fjor. Tema 
var Nettvett. Ledelsen vil 
sammen med FAU skal 
diskutere tid og innhold for 
felles foreldremøte (mulig 
det blir et foredrag for 
foreldre). Sosiale Media er 
et viktig og aktuell tema å ta 
opp på foreldremøte.

Første klassinger neste år. 
Sandved skole har kapasitet 
til alle førsteklassinger til 
neste år. Mulig det blir 
utfordringer fra og med år 
2019.  Diskusjon om 
Sandved skole skal skysse 
elever til andre skoler i en 
periode (Sørbø skole) eller 
om det blir en annen løsning. 
Dette er en sak som SU 
jobber med. Ledelsen ville 
bare informere om at det 
jobbes med. Saken kan leses 
mer om på Sandnes 
kommune sin side.

HJERTESONE: 
Hjertesone-prosjekt skal 
starte fom onsdag, 04.10.17, 
kl. 09.30. Foreldre 
oppfordres å stille opp. 
Siri og Ordfører skal 
presentere prosjektet for 
skolen.
7.trinn skal være elevvakter 
(de får opplæring).
Det blir utdeling av 
refleksvester og refleksbånd.
Egil og Hege skal informere 
ledelse i Skeiene skole og 
Wang Idrettsskole om at vi 
starter HJERTESONE-
prosjekt og at 
ungdomselever skal være 
informert om dette. Ledelsen 
ønsker hjelp fra foreldre i 
form av en ekstra trafikkvakt 
ved utgangen av 
undergangen. Det ble avgjort 
at 5., 6. og 7. trinn skal be 
foreldre fra sine klasser om å 
stå vakt, da disse ikke står 
ordinært trafikkvakt i år. 
Hege sender mail til FAU 
repr med aktuelle dager.
Observasjon i første uke.
Skilt ved Sandneshallen og 
på parkeringsplass.

Foreldreundersøkelse. 76 
% deltakelse i 2016. God 
samarbeid med FAU. Egil 
har fortalt om at 
foreldreundersøkelse har 
gode tall fordi det har vært 
kort svarfrist, påminnelse til 
foreldre, premiering av 
klassen som svarte mest. 
Skole har resultater fra hvert 
trinn. Det er UD som lager 
undersøkelser. 
Evalueringsmøte med FAU 
etter undersøkelsesfrist.

3. SPØRSMÅL TIL SKOLE

MAT og HELSE på 
7.trinn: MAT og Helse går 
som vanlig: noen timer med 
teori og noen timer med 
praksis.

KAPASITET PÅ 
SANDVED SKOLE FOR 
FØRSTEKLASSINGER. 
Det er et ønske fra FAU at 
elever skal ikke skysses til 
andre skoler.

HJERTESONE: Kan det 
oppstå faresituasjoner 
(syklister)? Elevvakter kan 
ikke håndtere farlige 
situasjoner. Det blir en 
evaluering av prosjektet på 
neste FAU-møte.
Hvorfor har Sandved skole 
startet med Hjertesone 
prosjekt? Trafikksikkerhet 
har vært et tema i FAU i 
mange år. Hjertesone 
prosjektet / et samarbeid 
med trygg trafikk var et 
konkret tiltak som ble lansert 
fra FAU sist skoleår. 
Hjertesonen ved 
Sandneshallen ble foreslått 
av Trygg Trafikk da de var 
på skolen på befaring.

4. FAU-AKTIVITETER

Fordeling av oppgaver.
Fra og med i år skal ikke 
1.trinn ha ansvar for dugnad. 
Dette fordi foreldre på første 
trinn vet ikke hvor utstyr er 
plassert, de er ikke så godt 
kjent med skole.
Følgende forslag til 
oppgaver for hvert trinn:

Lysfest: 2. og 4.trinn
TV-aksjon: 3.trinn.
Dugnad: 5.trinn.
Politiske innspill (KFU 
repr.): 6.trinn
Elevkvelder: 7.trinn 
(saman med 5. og 6. trinn).
Trafikkvaktordning: FAU 
leder.
Valg av kontaktperson på 
hvert trinn. Det kom et 
ønske om at hvert trinn skal 
velge ne representant som 
skal ha ansvar for å formidle 
informasjon videre og for å 
kommunisere med FAU-
leder. (Navn på disse 
kontaktpersoner kommer 
senere).

RELEVANTE 
DOKUMENTER. Det er 
mange relevante dokumenter 
som ligger i DISK Google. 
FAU-Leder Hege skal sende 
ut link til relevante 
dokumenter for hvert trinn. 
(For eks. 2. og 4. trinn har 
ansvar for Lysfest. De får 
link til dokumenter som 
inneholder informasjon om 
LYSFEST).

5. KFU-MØTE

Vår representant Sven 
Oddvar Nettland (FAU 6A) 
har vært på KFU-møte.

KFU er et samarbeidsorgan 
for foreldrerådene ved 
grunnskoler i Sandnes samt 
et rådgivende organ for 
Sandnes kommune.

Saker fra KFU-møte:
Skolegrense (det er ingen 
skolegrense).
Skolefinansiering. Skoler 
skal få midler per klasse og 
ikke per elev. 
(Konsekvenser?)
Ledelse: Det er kun 
kommunaldirektør og rektor 
som er ledelse for 
skolesaker.
Referat og sakliste fra KFU-
møte skal sendes videre.

6. AKTUELT FAU skal velge revisor.
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kommunaldirektør og rektor 
som er ledelse for 
skolesaker.
Referat og sakliste fra KFU-
møte skal sendes videre.

6. AKTUELT FAU skal velge revisor.



SAK

1. VELKOMMEN
FAU-LEDER Hege Wee 
presenter ledelse, sekretær, 
kasserer og seg selv.

2. INFOR FRA SKOLEN

Ny opplegg for 
foreldremøter. 
Foreldremøter er holdt 
trinnvis. Dette for å 
presentere alle ansatte på 
trinn og på skole (ledelse, 
lærere på trinn, miljøterapeut 
og miljøarbeidere).

Tilbakemelding om 
foreldremøter: 6.trinn 
hadde stasjoner, 7.trinn 
hadde opplegg fra engelsk 
lærer, plan for i år og hva 
forventes av elever når de 
skal begynne på Skeiene 
ungdomsskole.

VIKTIG TEMA: 
SOSIALE MEDIA. Det ble 
et foreldremøte med fokus 
på sosiale media i fjor. Tema 
var Nettvett. Ledelsen vil 
sammen med FAU skal 
diskutere tid og innhold for 
felles foreldremøte (mulig 
det blir et foredrag for 
foreldre). Sosiale Media er 
et viktig og aktuell tema å ta 
opp på foreldremøte.

Første klassinger neste år. 
Sandved skole har kapasitet 
til alle førsteklassinger til 
neste år. Mulig det blir 
utfordringer fra og med år 
2019.  Diskusjon om 
Sandved skole skal skysse 
elever til andre skoler i en 
periode (Sørbø skole) eller 
om det blir en annen løsning. 
Dette er en sak som SU 
jobber med. Ledelsen ville 
bare informere om at det 
jobbes med. Saken kan leses 
mer om på Sandnes 
kommune sin side.

HJERTESONE: 
Hjertesone-prosjekt skal 
starte fom onsdag, 04.10.17, 
kl. 09.30. Foreldre 
oppfordres å stille opp. 
Siri og Ordfører skal 
presentere prosjektet for 
skolen.
7.trinn skal være elevvakter 
(de får opplæring).
Det blir utdeling av 
refleksvester og refleksbånd.
Egil og Hege skal informere 
ledelse i Skeiene skole og 
Wang Idrettsskole om at vi 
starter HJERTESONE-
prosjekt og at 
ungdomselever skal være 
informert om dette. Ledelsen 
ønsker hjelp fra foreldre i 
form av en ekstra trafikkvakt 
ved utgangen av 
undergangen. Det ble avgjort 
at 5., 6. og 7. trinn skal be 
foreldre fra sine klasser om å 
stå vakt, da disse ikke står 
ordinært trafikkvakt i år. 
Hege sender mail til FAU 
repr med aktuelle dager.
Observasjon i første uke.
Skilt ved Sandneshallen og 
på parkeringsplass.

Foreldreundersøkelse. 76 
% deltakelse i 2016. God 
samarbeid med FAU. Egil 
har fortalt om at 
foreldreundersøkelse har 
gode tall fordi det har vært 
kort svarfrist, påminnelse til 
foreldre, premiering av 
klassen som svarte mest. 
Skole har resultater fra hvert 
trinn. Det er UD som lager 
undersøkelser. 
Evalueringsmøte med FAU 
etter undersøkelsesfrist.

3. SPØRSMÅL TIL SKOLE

MAT og HELSE på 
7.trinn: MAT og Helse går 
som vanlig: noen timer med 
teori og noen timer med 
praksis.

KAPASITET PÅ 
SANDVED SKOLE FOR 
FØRSTEKLASSINGER. 
Det er et ønske fra FAU at 
elever skal ikke skysses til 
andre skoler.

HJERTESONE: Kan det 
oppstå faresituasjoner 
(syklister)? Elevvakter kan 
ikke håndtere farlige 
situasjoner. Det blir en 
evaluering av prosjektet på 
neste FAU-møte.
Hvorfor har Sandved skole 
startet med Hjertesone 
prosjekt? Trafikksikkerhet 
har vært et tema i FAU i 
mange år. Hjertesone 
prosjektet / et samarbeid 
med trygg trafikk var et 
konkret tiltak som ble lansert 
fra FAU sist skoleår. 
Hjertesonen ved 
Sandneshallen ble foreslått 
av Trygg Trafikk da de var 
på skolen på befaring.

4. FAU-AKTIVITETER

Fordeling av oppgaver.
Fra og med i år skal ikke 
1.trinn ha ansvar for dugnad. 
Dette fordi foreldre på første 
trinn vet ikke hvor utstyr er 
plassert, de er ikke så godt 
kjent med skole.
Følgende forslag til 
oppgaver for hvert trinn:

Lysfest: 2. og 4.trinn
TV-aksjon: 3.trinn.
Dugnad: 5.trinn.
Politiske innspill (KFU 
repr.): 6.trinn
Elevkvelder: 7.trinn 
(saman med 5. og 6. trinn).
Trafikkvaktordning: FAU 
leder.
Valg av kontaktperson på 
hvert trinn. Det kom et 
ønske om at hvert trinn skal 
velge ne representant som 
skal ha ansvar for å formidle 
informasjon videre og for å 
kommunisere med FAU-
leder. (Navn på disse 
kontaktpersoner kommer 
senere).

RELEVANTE 
DOKUMENTER. Det er 
mange relevante dokumenter 
som ligger i DISK Google. 
FAU-Leder Hege skal sende 
ut link til relevante 
dokumenter for hvert trinn. 
(For eks. 2. og 4. trinn har 
ansvar for Lysfest. De får 
link til dokumenter som 
inneholder informasjon om 
LYSFEST).

5. KFU-MØTE

Vår representant Sven 
Oddvar Nettland (FAU 6A) 
har vært på KFU-møte.

KFU er et samarbeidsorgan 
for foreldrerådene ved 
grunnskoler i Sandnes samt 
et rådgivende organ for 
Sandnes kommune.

Saker fra KFU-møte:
Skolegrense (det er ingen 
skolegrense).
Skolefinansiering. Skoler 
skal få midler per klasse og 
ikke per elev. 
(Konsekvenser?)
Ledelse: Det er kun 
kommunaldirektør og rektor 
som er ledelse for 
skolesaker.
Referat og sakliste fra KFU-
møte skal sendes videre.

6. AKTUELT FAU skal velge revisor.

Neste FAU-møte 6.november.


